
 

 

 

 

Élet a KDG-ben 

Enger Csanád beszámolója, volt paragváris diák  

 

Kedves 8. osztályos Tanulók!  

Most, hogy a továbbtanulás előtt álltok, talán sejtitek, hogy ez a váltás sosem 

könnyű, hiszen egy új közösségbe, idegen iskolába és légkörbe kerültök. A sok 

újdonság ellenére úgy gondolom, hogy fantasztikus dolog megismerni új 

embereket!  

Nekem sem volt könnyű megszokni az iskolaváltást, főleg az első 2 hétben és ezzel 

ti sem lesztek egyedül. Most, hogy lassan 2 hónap telik el az iskolából, sokkal 

magabiztosabb, vidámabb vagyok és nem áll olyan messze tőlem már az új 

közösség, mint az első hetekben. Ebben nagy segítségemre volt a beszélgetés, 

hiszen ez a legjobb módszere a beilleszkedésnek. Vannak ismerős paragváris 

diákok, de sokan érkeztek más iskolákból, akikkel korábban nem találkoztunk, 

pedig Szombathely nem is tűnik olyan nagynak. 

Az első benyomásaim, hogy a tanárok nagyon elfogadóak, megértők és segítik az 

alkalmazkodást az iskolába. Úgy érzem, sokkal könnyebb ebben a periódusban jó 

jegyeket szerezni, mint később, mert több lehetőséget adnak neked a jó osztályzat 

szerzésére a tanárok. Természetesen többet kell majd tanulni az általános 

iskolához képest, de ez ezzel jár, magasabb iskolafokra léptünk. Ahogy telnek a 

hónapok, egyre jobban ki fogjátok ismerni a tanárokat. Lesz egy viszonyítási 

alapotok, hogy kinél hogyan kell teljesíteni - ahogy általános iskolában is. Én azért 

választottam a Kanizsai Dorottya Gimnáziumot, mert a nyílt napon nagyon 

komfortosnak és hangulatosnak találtam az iskolát. Ami viszont a legmeggyőzőbb 

volt, hogy a tanárok is nagyon rugalmasnak tűntek. Persze ezek a dolgok kissé 

megváltoznak, amikor élesbe megy már minden. Úgy gondolom jól választottam 

iskolát, mert befogadó a légkör, jófejek az osztálytársak, jók a tanárok. Tanulni 

pedig mindenhol kell, bárhová is mentek. 

Mindenkinek sok sikert kívánok az első félévhez és remélem, hogy mindannyian 

abba az iskolába kerültök, ahová a legjobban akartok menni! 

 


